
Betreft:  Reactie op concept Besluit toegankelijkheid voor personen met een handicap of 

chronische ziekte 

 

 

 

Geachte meneer van Rijn, 

 

 
Een veelheid aan reacties met daarin evenveel adviezen zijn mij voorgegaan. Graag wil ik er nog 

één advies aan toevoegen.  

In het nieuwsoverzicht van de Eerste Kamer kwam ik vandaag onderstaande tekst tegen: 
 “Staatssecretaris Van Rijn (Volksgezondheid, Welzijn en Sport) stelde dat het ratificeren van het 

verdrag duidelijk maakt dat mensen met een beperking een volwaardig onderdeel van de 

samenleving zijn. Onze samenleving is nu nog onvoldoende inclusief. Van Rijn: "Als je je verplaatst 

in de positie van iemand met een beperking, ervaar je hoeveel belemmeringen er nog steeds zijn." 

(Bron: https://www.eerstekamer.nl/nieuws/20160412/eerste_kamer_steunt_ratificatie_vn 

12 april 2016: Eerste Kamer steunt ratificatie VN-verdrag inzake de rechten van personen met een 

handicap). 

Mijn advies is: 

Beschouw het concept Besluit toegankelijkheid voor personen met een handicap of chronische 

ziekte als een testcase. Maak een SWOT-analyse van dit concept en maak hierbij gebruik van alle 

ervaringsdeskundigen (personen met een handicap of chronische ziekte) die in uw departement 

c.q. op andere ministeries werkzaam zijn. Neem daarbij ook alle adviezen mee die u in de 

consultatieronde heeft ontvangen. Uitgangspunt van deze exercitie is een inclusieve samenleving. 

Dus niet zoals nu op bladzijde 3 in het concept beschreven staat:  

‘Toegankelijkheid moet normaal worden, ontoegankelijkheid wordt de uitzondering.’ 
Wel: “Toegankelijkheid voor iedereen is gewoon de norm!”. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Anneke Collet 
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